



地址 Address :

香港新界沙田澤祥街 9 號香港中文大學醫院地下  
G/F, CUHK Medical Centre, 9 Chak Cheung Street, Shatin,  
New Territories, Hong Kong

服務時間 Service Hours :

星期一至五 上午9:00 - 下午5:00

星期六 上午9:00 - 下午1:00

星期日及公眾假期休息

Monday to Friday 9:00AM - 5:00PM

Saturday 9:00AM - 1:00PM

Close on Sunday and Public Holidays

電話 Telephone : (852) 3946 6533

電郵 Email : iirc@cuhkmc.hk

網址 Website : <https://www.cuhkmc.hk/tc/centres/imaging-and-interventional-radiology-centre>



 CUHK Medical Centre

 @cuhkmedicalcentre

香港中文大學醫學中心有限公司「香港中文大學醫院」保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。如有任何爭議，香港中文大學醫學中心有限公司「香港中文大學醫院」保留最終決定權。本文一律以英文版本為準。

CUHK Medical Centre Limited retains the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of dispute, CUHK Medical Centre Limited reserves the right of final decision. If any discrepancy arises between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

# 香港中文大學醫院 放射影像及介入中心

## CUHK Medical Centre Imaging & Interventional Radiology Centre



CUHKMC/HL/IIRC/INTRO/2021/11



香港中文大學醫院  
**CUHK**  
Medical Centre

放射影像及介入中心設有各種先進儀器，提供一系列的影像診斷及介入放射服務。我們的專業團隊包括放射科醫生、放射師、護士、病人服務助理及各文職人員，竭誠為閣下提供專業、全面和優質的造影服務。

Imaging & Interventional Radiology Centre is equipped with a variety of advanced radiological equipment which enables us to provide a full range of diagnostic and interventional radiological services. Our professional team includes radiologists, radiographers, nurses, patient care assistants and administrative staff. Together, we strive to provide professional, comprehensive, and quality imaging services to our clients.

## 我們的服務 Our Services

- 平面X光檢查  
Plain X-ray (XR)
- 電腦掃描造影  
Computed Tomography (CT)
- 磁力共振造影  
Magnetic Resonance Imaging (MRI)
- 超聲波掃描造影  
Ultrasonography (US)
- 2D / 3D 乳房造影  
2D / 3D Mammography (MM)
- 骨質密度掃描  
Bone Densitometry (DXA)
- 核子醫學  
Nuclear Medicine Imaging (NM)
- 正電子電腦掃描  
Positron Emission Tomography with Computed Tomography (PET-CT)
- 介入放射醫學  
Interventional Radiology (IR)

## 醫管局轉介之影像服務 Services for HA Patients

由醫院管理局轉介之病人使用本院造影服務，除介入放射醫學外，可享受**7折優惠**。惟病人必須出示醫院管理局的轉介信正本，方可享有此優惠。

Patients referred by Hospital Authority can enjoy **30% discount** for our imaging services except Interventional Radiology. The original HA referral letter has to be presented for enjoying the special offer.

